
 
I Skarpnäcks koloniområde värnar vi om miljön 

 

 

 

 

 

 

År 2020 har vi av kända skäl inte kunnat arbeta som vi tänkte. Vi har inte haft några möten med 
miljöombuden. Men miljöombuden fick listorna för inventeringen som var planerad och även 
det nya materialet från Koloniträdgårdsförbundet. Miljöombuden har jobbat i den mån de 
kunnat för att inte utsätta sig för virus och så får vi hoppas att läget är annorlunda nästa sommar, 
då vi tror att vi ska kunna uppfylla kriterierna för silver. 
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